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Abstract (en)
The container according to Figure 1 has a reclosable lid (12) and a closure diaphragm (5) which is sealed with the container wall (2). The closure
diaphragm (5) is provided with a fold (8) which extends over its entire width and is sealed with the closure diaphragm on the container wall and is
folded over at least in the region of the sealing seam (9). The fold (8) can be provided in the central portion of the closure diaphragm; however, it is
also possible to arrange the fold (8) near to one end of the closure diaphragm. An incision (10) which extends inside the sealing seam (9) and in its
longitudinal direction is expediently provided in the closure diaphragm at least in the region of the fold (8). <IMAGE>

Abstract (de)
Dosenförmiger Behälter gemäss Fig. 1, mit einem Wiederverschlussdeckel (12) und einer Verschlussmembran (5), die mit der Behälterwand
(2) versiegelt ist. Die Verschlussmembran (5) ist mit einer über ihre ganze Breite reichenden Falte (8) versehen, die mit der Verschlussmembran
an der Behälterwand angesiegelt ist und wenigstens im Bereich der Siegelnaht (9) umgelegt ist. Die Falte (8) kann im Mittelabschnitt der
Verschlussmembran vorgesehen sein; es ist aber auch möglich, die Falte (8) in der Nähe eines Endes der Verschlussmembran anzuordnen.
Zweckmässigerweise ist wenigstens im Bereich der Falte (8) ein Einschnitt (10) in der Verschlussmembran vorgesehen, der innerhalb der Siegelnaht
(9) und in deren Längsrichtung verläuft.
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